

Henan Rongxinxin Technology Co.,Ltd

鹤壁荣欣鑫科技有限公司

销售合同

SALES CONTRACT

合同号/Contract No.:RX20171208

签约日期/Date: Dec.29th.2017

The Sellers (卖方) :Henan Rongxinxin Technology Co.,Ltd

The Buyers (买方) : Asia Luck(Myanmar)Co.,Ltd.

兹买卖双方同意成交下列商品订立条款如下:

The undersigned Sellers and Buyers have agreed to close the following transactions according to the terms and conditions stipulated below:

(1) 货物名称 Name of Commodity	(2)规格 Specification	(3)数量 Quantity/KGS	(4) 单价 Unit Price CIF Ruili	(4) 金额 Amount/RMB
RUBBER- ACCELERATOR MBT(M)	Appearance:Light-yellow Initial Melting Point:171□min.;Final Melting Point:176°C~183°C ; Loss on drying,%≤0.3 ; Ash,%≤0.3	1000	22.8	22800
Say total	--	1000KGS	--	RMB22800

(5) Total value:RMB22800.00 (Say RMB TWENTY TWO THOUSAND AND EIGHT HUNDRED only)

总货值：人民币 22800.

(6) Time of Shipment: Before Than Jan 18th 2018.

装运期：在 2018 年 1 月 18 日前。

(7) Loading Port & Destination: From Hebi city,Henan Province, to Ruili city, Yunnan Province.

装运港和目的地：从中国河南鹤壁到云南瑞丽

(8) 包装/Packing: All Packed in 25kgs/bag.

(9) Insurance: To be covered by the Seller . 保险：由卖方负责。

(10) Terms of Payment: T/T in advance 支付条款：前 T/T。

(11) 银行信息/Bank Details: (ONLY RECEIVE RMB)

a. PAYEE (收款人) : **Henan Rongxinxin Technology Co.,Ltd.**

b. ACCOUNT NO. (账号) : 246853549370

c. ACCOUNT WITH BANK (开户行) : BANK OF CHINA HEBI BRANCH (中国银行鹤壁分行)

d. ADD. (地址) : NO.6 QIBIN DISTRICT , XIANGJIANG ROAD, HEBI CITY , HENAN , CHINA (河南省鹤壁市淇滨区湘江路 6 号)

(12) **Discrepancy and Claims:** In case of quality discrepancy, claim should be filed by the Buyers within 2 months after the arrival of the goods at port of destination, while of quantity discrepancy, claim should be filed by the Buyers within 15 days after the arrival of the goods at port of destination.

不符及索赔条款 : 如买方提出索赔, 凡属品质异议须于货到目的口岸之日起 2 个月内提出, 凡属数量异议须于货到目的口岸之日起 15 日内提出。

(13) **Force Majeure:** The Seller shall not be held responsible for non-delivery or late in delivery of the goods due to accidents beyond their control. However, the Sellers shall deliver to the Buyers the documentary evidence(s) of force majeure cause(s).

不可抗力条款: 卖方不承担由于不可抗力所造成的不交货或延迟交货责任, 但卖方必须向买方提交不可抗力的证明文件。

(14) **Arbitration:** All disputes in connection with this contract or its execution shall be settled by negotiation. In case no settlement can be reached, the case under dispute shall then be submitted to China International Economic and Trade Arbitration Commission in Beijing for arbitration in accordance with its Arbitration Rules. The decision shall be the final and binding upon both parties. The arbitration fees shall be borne by the losing party.

仲裁条款: 所有和本合同或它的执行有关的争议须协商解决, 若协商没有结果则须将争议提交在北京的中国国际经济贸易仲裁委员会, 按照其仲裁条款进行仲裁。仲裁结果是终局性的且对双方都有约束力。仲裁费用将由输的一方承担。

(15) **Remarks:** The Sellers aren't responsible for any results after the commodity in this contract is processed or put into industrial use.

备注条款: 卖方对本合同中的商品在其被加工后或作为工业用途使用后所出现的后果不承担任何责任。

(16) This contract will only be valid with signatures of the Buyer and the Seller on it, the faxes of which have the same validity. 本合同经买卖双方签字确认后生效, 传真件视同正本。

SIGNATURE (章)

卖方/The Seller:

Henan Rongxinxin Technology Co.,Ltd
ADD:Industry Garden, Shancheng
District, Hebi City, Henan, China

电话/Tel:86-392-2632999

日期/Date:2017-12-29

SIGNATURE (章)



买方/The Buyer:

Asia Luck(Myanmar)Co.,Ltd.

电话/Tel: (95-1)38764 ,09-971971738

日期/Date: 2018-1-3